
Referat – Årsmøte på Rossland Skule, gymsalen kl 18.00 – 18.01.18 

1. Konstituering. 

 Opning:  Catrine  

 Navneopprop:  Othilia, Ingeborg, Martin, Kristine, Jaran, Sigurd, Hans F., Ida, Tines, 

Karl, Mads, Ariel, Celine, Mathilda, Rikke, Maren, Gunnhild, Hanna, Ingrid Lovise, dvs 

19 medlemmer er møtt med foreldre.    Kristina, Hedda, Thea, dvs 3 har ikke møtt.  

 Catrine leser igjennom saksliste/dagsorden. 

 Valg av møteleder: Catrine Danielsen 

 Valg av sekretær: Therese Høgquist 

2. Godkjenning av årsmelding.    

 Korpset består av 16 korpsmedlemmer og 8 aspiranter pr. dags dato og ikke 

15 medlemmer og 7 aspiranter som det står i årsmeldingen.  

 Ble poengtert at solister på Hordablæsten ikke står i årsmeldingen, de var 

Othilia, Tines og Martin var med i kornettgruppe. 

3. Godkjenning av avsluttet og revidert regnskap med revisjonen sine bemerkninger. 

 Regnskapet er ikke revidert til dette årsmøte, blir gjort i etterkant med revisor 

25.01.18.  

 Ytret ønske om å utsette årsmøte til dette blir gjort. Ved avstemming, vant 

flertallet på å fortsette årsmøte. 

 Ble sagt at det blir vanskelig å godkjenne korpstur fordi det ikke er satt inn i 

budsjettet. Men budsjettet skal endres før det blir godkjent på ekstraordinært 

årsmøte. 

 Paal gikk igjennom regnskapet og balanse for 2017. Mangler årskontigent fra 

et medlem, Frank Mohn har ikke bet. for juletrefestspill 2016, kommer på 

regnskapet 2018. 

4. Saker fremmet av korpsstyret. 

 Sesongplan 2018/19 (NM, korpstur).  Må stemme for tur i dag, frist er 

26.01.18. Carl – Erik Høgquist gikk gjennom turkomite sin plan for korpstur til 

Danmark  f.o.m  23.06.18 t.o.m 27.06.18. Blir sendt ut en invitasjon til 

medlemmer og aspiranter i korpset veldig snart. Dirigent, Torunn, mener flest 

mulig må melde seg på for at det skal bli tur, helst 100%, pga oppkjøring til 

NM tordag 28.06.18.  

15 stemmer ja for tur, 10 stemmer nei for tur, 1 stemmer blank.  

 NM.   I utgangspunktet er dette noe Styret har vedtatt, men ble ytret ønske 

om at foreldre/medlemmer skulle være med å bestemme. Årsmøte er enig 

om at dette er Styresak og Styret skal vedta. 

 Gjennomgang av Paal sitt forslag til årsmøte. 

Paal foreslår oppretting av konto øremerket kjøp av instrumenter. Denne 

kontoen blir disponert av Styret. 



Paal foreslår oppretting av konto øremerket korpsturer. Skal brukes til 

sponsing av turer i regi av RSK.  

Binder uten at det berører budsjett, løpende vedtak. 

5. Saker fremmet av korpsmedlemmer.   

 Bråk på øvingene: Alle foreldre skal snakke med sitt barn. Dirigent kommet til 

å være mer påpasselig, skal jobbe med dette under øvingene.  Dirigent kan ta 

saker opp med de forelde det gjelder.  

6. Plan og budsjett, herunder kontingent.   Årsmøte er enig om at den står, ingen 

økning.  

7. Valg av leder for 1 år.  

 Catrine Danielsen: 15 stemmer 

 Hjørdis M Hjertås: 8 stemmer 

 Blank: 3 stemmer 

Catrine sitter videre som leder for 1 år. 

8. Valg av 2/3 styremedlemmer på valg 2 år og nummererte varamedlemmer for 1 år. 

 Paal Sundby: 12 stemmer 

 Hjørdis M Hjertås: 8 stemmer 

 Siv Stokkenes: 3 stemmer 

 Blank: 3 stemmer 

Paal sitter videre som styremedlem for 2 år. 

 

 

 Rune Eide: 12 stemmer 

 Hjørdis M Hjertås: 8 stemmer 

 Siv Stokkenes: 5 stemmer 

 Blank: 1 stemme 

Rune sitter videre som styremedlem for 2 år. 

 

 Gro Anita Flaten: 16 stemmer 

 Hjørdis M Hjertås: 7 stemmer 

 Blank: 3 stemmer 

Gro Anita er 1. Vara for 1 år. 

 

 Dag Erik Asdahl: 11 stemmer 

 Thomas Fosse: 12 stemmer 

 Blank: 3 stemmer 

Thomas Fosse er 2. Vara for 1 år. 

 

 Linda R Sandhåland er 3. Vara for 1 år. 



 Valgnemda er Tommy Sjurseth, Siv 

Stokkenes, Ingrid Asdahl. 

 Revisor: Arne Eikeland. 

Komme med forslag til revisor ved neste 

ekstraordinere årsmøte. Hilde Iden er blitt 

forslått. 

9. Annet.  

 Ble ytret ønske fra en å skrive ut referat fra Styremøter til alle foreldre.  

 Men i følge paragraf 5.3 f, skal korpsmedlemmer ha info når Styret har vedtak 

som er gjor. Om dette skal forandres på, må det legges inn som 

vedtekstendring på årsmøte, noe som står i paragraf 9. 

 

 

Om det er noe som mangler eller medlemmer ikke er enig i innhold må mail rettes til 

Styret i RSK . 

 

 

 

Therese Høguist, 

Referent. 

 


